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ZAPYTANIE 

 

dotyczy: przejęcia ulic Różanego Potoku przez Miasto 

 

 

  Czy ulice Osiedla Różany Potok zostały przejęte przez miasto i stały się ulicami gminnymi? 

Szczególnie dotyczy to pytanie ulic: Drewsa, Wierczyńskiego,  Skałkowskiego. Jeżeli tak nie jest to 

jaka jest przyczyna? 


